
Marihuana  ist  nicht
gefährlicher als Alkohol
The New Yorker (via taz) zitiert US-Präsident Barak Obama und
dessen Meinung über Marihuana:
As has been well documented, I smoked pot as a kid, and I view
it as a bad habit and a vice, not very different from the
cigarettes that I smoked as a young person up through a big
chunk of my adult life. I don’t think it is more dangerous
than alcohol.

Ich  kann  mir  schon  ausdenken,  was  „unsere“  neue
Drogenbeauftragte  Marlene  Mortler  sagen  würde.
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